
Od:  
Odesláno: úterý 25. září 2018 15:29 
Komu:  
Předmět: 

Vážená paní , 
v souladu se zákonem č. 106/1999 o svobodném přístupu k informacím a v souhladu s opatřením děkana 
11/2016 Postup při poskytování informací podle zákona č. 106/1999 o svobodném přístupu k informacím, 
čl. 4 Vás žádám o následující informace, 

1. Kolika studentům bylo povoleno přerušení v prvním ročníku studia na FF ze závažných zdravotních 
důvodů v posledních S ti letech? 
2. Kolika studentům bylo povoleno přerušení studia v provním ročníku na základě jiných závažných důvodů 
v posledních S- ti letech? 
3. Jaké kroky provedla FF po zavedení GDPR? Prosím přesné informace. 
4. Proč jste mi nesdělila informace o přerušen í v prvním dopise, když jsem se ještě mohla rozhodnout, jestli 
do studia nastoupím nebo ne? 
S. FF vyžaduje po studentech diagnozy pro přerušení studia? 
6. Na základě čeho rozhodujete vy osobně, které důvody jsou závažné zdravotní a které nejsou? 
7. Jak skladujete zdravotní dokumentaci studentů a po jak dlouhou dobu a kdo k ní má přístup? 

Vše bych poprosila s razítkem zaslat na kontaktní adresu 
, ,  

Se srdečným pozdravem 
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